
Referat af bestyrelsesmøde den 1. marts 2025 klokken 12:00 i foreningshuset. 
 
Generalforsamling: 
Der er tjek på Karensminde kulturhus. 
Lars fra kreds 1 vil gerne være diregent. 
Tjek stemmesedeler. 
Referent? 
 
Indkomne forslag: 
 
Forslag fra have 99  og have 109 om at stierne udbedres slotsgrus. Det er bestyrelsen enig 
i, det er allerede besluttet, at vi gøre det først i sæsonen. 
 
Forslag fra have 109 om problemer med at komme af med havefald. Betyrelsen vil i den 
kommende sæson bestille containere 5-6 gange. 
 
Forslag fra have 109 om kontakt til kommunen vedrørende beskæring af de store træer ind 
mod os. Vi har haft kontakt til kommunen og vil forsat gøre det. Kommunen svar er, at vi bor 
ud til en park. Kommunen har taget sig af syge/døde træer. 
 
Forslag fra have 53 om begrænsning af antal forslag hver have kan stille. Bestyrelsen ser 
positivt på en begrænsning til 3 forslag. 
 
Bestyrelsen stiller forslag om at pkt. 6. og 7. udgår fra ordensrekerne om vanding. 
 
Festudvalget  
Festudvalget skal kun afholde sommerfest for børn/voksne. 
 
Evt. 
Mette Jo søger biodivasitetspulje for foreningen. 
 
Referat 
Henning 


